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Abstract (en)
The buckle has the form of a frame with small bars (2, 3) at one end for fastening an end of the strap (4) and, at its opposite end, a small bar (5)
which forms a stationary jaw. An element (8) forming a movable jaw has a part (9) of semicylindrical form and a part (10) with a triangular cross
section. The element (8) pivots around an eccentric spindle (13) arranged right next to the upper edge of the part (9), and the edge (11) of the
part (10) acts as a movable jaw to grip the strap (4) against the stationary jaw (5). The strap (4) surrounds the semicylindrical part (9) before being
engaged between the stationary and movable jaws. <IMAGE>

Abstract (fr)
La boucle présente la forme d'un cadre avec à une extrémité des barrettes (2, 3) pour fixer un bout de la sangle (4) et, à son extrémité opposée, une
barrette (5) qui forme une mâchoire statique. Un élément (8) formant mâchoire mobile présente une partie (9) de forme hémicylindrique et une partie
(10) à section triangulaire. L'élément (8) pivote autour d'un axe (13) excentré disposé à proximité immédiate du bord supérieur de la partie (9), et
le bord (11) de la partie (10) joue le rôle de mâchoire mobile pour serrer la sangle (4) contre la mâchoire fixe (5). La sangle (4) enveloppe la partie
hémicylindrique (9) avant de s'engager entre les mâchoires fixe et mobile.
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